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Enkel fråga – Northvolt  
Northvolt och Volvo väljer inte Gävle och enligt kommunstyrelsens ordförande 
så är orsaken effektbrist beroende på att Vattenfall inte kan leverera tillräckligt 
med effekt till batterifabriken i rätt tid.  

Microsoft behöver och kommer att få mycket effekt i framtiden. De jobb de står 
för i Gävle idag är cirka 90. Den missade etableringen av Northvolt och Volvo 
skulle enligt uppgift genererat cirka 3000 arbetstillfällen. 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande:  

- För hur lång tid framöver är Gävle blockerat p.g.a. effektbrist för liknande etableringar 
som Northvolt Volvo? 
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